



Protokoll styremøte mandag 16.januar 2017 18.00 – 20.00

Til stede: Nils Vidar Stray, Per Rune Omfjord, Unni Myhre, Jon P. Knudsen, Svenn Anders Spikkeland, Jon Terje Ekeland (kom kl 18.45), Tor Mjaaland (adm)

Sak 1/17 : Godkjenning av innkalling og saksliste.

Vedtak: Innkalling og saksliste godkjent.

Sak 2/17: Orientering fra gruppene.

Gruppene hadde sendt ut staturrapport før møtet. Noen stikkord fra gruppene:

Hopp: Sliter med snømangel og avlyste renn. Har reist på noen renn utenfor distriktet. Lite tilsig av nye medlemmer. Jobber med å finne ny leder etter Jon P. som trekker seg på årsmøtet.

Langrenn: Bra aktivitet. Ansvar tidtaking på Hovden-rennet ga kr 20.000 til klubben. Arrangerte Oddersjaa-rennet på Hovden i januar pga snømangel nærmere byen. Arrangerer fellestur til KM i Sirdal. Stiller jentestafettlag i Oslo Skifestival. Forsøker å få til to herrelag og ett damelag i NM stafett.

Orientering: Planlegger skiorientering på Høgås i februar. Forbereder utsendelse av egenandel løp 2016. Planlegger park/gateløp i Kvadraturen i samarbeid med TriQuart. Kretsen blir medarrangør.

Sak 3/17: Medlemsaksjonen:

Tor orienterte om planene som har vært diskutert på styremøte i november. Det legges opp til en vervekampanje frem til årsmøtet i mars. Markedsføres på hjemmeside, via mail og FB. Gavekort på 100,- hos Intersport for hvert nytt medlem som skaffes. Registreres på skjema hjemmeside eller på utsendt word-dok. Unni får ansvar for å holde oversikt over ververe og antall nye medlemmer. Nils ordner at hun får tilgang. Tor styrer markedsføringen. Viktig at gruppene markedsfører internt og jager på hverandre.

Sak 4/17: Videre arbeid rullerløypa:

Tor orienterte om at Lars Erik Lyngdal leder en gruppe som skal jobbe med finansiering av videre utbygging. Langrenn skaffer ett til to medlemmer til denne gruppa. Nils/Tor sørger for at styret er representert i gruppa.

Sak 5/17: Idrettsplanene:

Saken utsettes til neste møte. Tor sender ut det som er gjort av arbeid på Idrettsplanene tidligere.

Sak 6/17. Hovedsatsing Oddersjaa 2017.

Saken går ut. Enighet om at medlemsaksjon og sommerarrangementer (ski og orientering) foreløpig er viktigste saker i 2017.

Sak 7/17 Sommerløp rulleski.

Tor orienterte om at Skiforbundet har utsatt til etter NM (februar) å komme med en avklaring om det blir deltakelse av toppløpere i Kristiansand.

Vedtak: Det planlegges et rulleskiarrangement i Kristiansand lørdag 1. juli. Uavhengig av om det kommer toppløpere.

Nils leder en gruppe som starter planleggingen. Per Rune sørger for at minimum en fra langrennsgruppa blir med i denne komiteen.

Tor jobber mot noen av superseniorene i klubben og prøver å få en av disse med i planleggingen.

Sak 8/17 Bakkeløp under Quart-lekene

KIF har sendt over forslag til avtale mellom arrangøren KIF og Oddersjaa. En avtale som gir Oddersjaa minimum kr 30.000.

Inge av gruppene kunne under møtet ta ansvar for videre planlegging og selve løpet. Tor/Nils jobber mot noen av seniorenene, Jon Terje avklarer om o-gruppa kan ta dette ansvaret.

Eventuelt: Nils foreslo at Oddersjaa vurderer innkjøp av en tilhenger som gruppene kan bruke på løp, egne arrangementer osv.

Vedtak: Tor får inn anbud på en slik tilhenger. (i samarbeid med Nils V)

Møtet hevet kl 20.00

Nils/Tor

